



Studentrådet HF

REFERAT

Studentrådet HF sitt møte tirsdag 30.01.18, kl 16.15 Felles med SU i aud. D1, deretter i D151

Møteleder: Leif Bjarne Hammer
Referent: Elin Juliussen

Studentrådet HF's medlemmer:

Internt ansvarlig	Leif Bjarne Hammer
Fakultetsansvarlig	Karoline Nygård Jermstad
Kommunikasjonsansvarlig	Sondre Rekdal
Læringsmiljø ansvarlig	Annbjørg Pasteur Stø
Musikk	David Brüggemann
Musikk	Esther Torsvik Gieselmann
Språk og litteratur (ISL)	Victor Elias Okpe
Språk og litteratur (ISL)	Sandra Haltbakk
Historiske studier DRV	Tor-Einar Siebke
Historiske studier DRV	Maria Helene Hanssen Beck
Historiske studier ARK	Tone-Merete Øverby
Historiske studier ARK	Johanne O. Torheim
Filosofi (IFR)	ITV-kandidat Mona Simer Mehus, valg 2/2
Religionsvitenskap (IFR)	Eivind Rindal
Kunst- og medievitenskap (IKM)	Astrid Østigård
KULT	Maria Langenes Martinsen

Meldt fravær:

Kunst- og medievitenskap (IKM)	Skal ha valg ½
Europastudier	Tara M.S. Aksnes
Europastudier	Tobias Røed
HTV HF	Oda Jønland

Ikke møtt:

Språk og litteratur (ISL)	Anthony X. Domansky
KULT	Ida J. Ingebrigsten

Observatører:

Studenttinget	Sindre Kristian Alvsvåg
---------------	-------------------------

Studentrådet HF's saker

Konstituering av møtet

Innkallingen ble godkjent.
Møteleder, ordstyrer, og referent valgt.

Sakene ble behandlet i følgende rekkefølge:

Fellesdelen ble ledet av Hanne og Leif Bjarne.

Fellessakene: O-sak 08/17, O-sak 09/17, O-sak 10/17
Så de egne HF-sakene; Ref-sak 27/17, Ref-sak 28/17, HF-sak 37/17, HF-sak 38/17
Evaluering av møtet

- Ref-sak 01/18** **Godkjenning av referat fra Studentrådet HF's møte 21.11.17**
Referatet ble godkjent.
- Ref-sak 02/18** **Saker fra Studentrådsrepresentantene. Orientering fra FTVenene.**
Det ble en presentasjonsrunde rundt bordet med litt «siden-sist»
IFR Skal ha allmøte 2/2 kl 08.30 for å velge ITV
IKM Skal ha allmøte 1/2
Musikk Allmøte 31/1 på Konservatoriet
IHS Ark Tone Merete er gjenvalgt som ITV
ISL Har hatt ansettelse og ledermøter
IHS DRV Nyvalgte ITVer Tor-Einar og Maria
STi Leder Sindre Kristian Alvsvåg
- O-sak 01/18** **Orientering om taushetsplikten**
Seniorrådgiver Anne Marie Snekvik fra Avdeling for utdanningskvalitet informerte om regler og lover rundt taushetsplikten.
- O-sak 02/18** **Orientering om NTNU Karriere og NTNU Bridge**
Pga sykdom kom bare rådgiver Simon Lie fra Avdeling for utdanningskvalitet. Han orienterte om NTNU Bridge
- O-sak 03/18** **Presentasjon av navneforslagene til bamsen**
Leif Bjarne og Hanne orienterte om de alternative navnene til bamsen vår. Det ble kjørt en Kahoot for å stemme på navnet. Alternativene var: Student Kåre, Torbjørn og Bjørnar Bovim.

Navnet ble Torbjørn
- O-sak 04/18** **Møteskikk**
Leif Bjarne gikk lett gjennom reglene for god møteskikk
- HF-sak 01/18** **Møtedatoer**
De forslåtte møtedatoene ble vedtatt.
6/2, 20/2, 6/3, 20/3, 3/4, 17/4 og 8/5
- HF-sak 02/18** **Pedagogiske komiteer**
Hvert institutt må bli enige om hvem som skal være den som skal sitte i de pedagogiske komiteene ved ansettelse av vitenskapelig ansatte.
Gi beskjed snarest mulig til Leif Bjarne eller Elin.
- HF-sak 03/18** **Eventuelt**
Eivind Fornyelse av emner på inst. – dette kan komme på alle institutter så det er lurt å sjekke med sitt institutt.
Sindre Informerte om at det skal være valg til Sit konsernstyret på VT-møte 14/2.
Leif Bjarne Vi minner om påmelding til vårt Oppstartseminar 9.-11. februar
Det vil bli felles sosialt samvær på kantina etter møtet

Møtekritikk

Møtekritikk tatt til orientering.

Møtet ble hevet 17.55

Leif Bjarne Hammer
møteleder (sign.)

Elin Juliussen
referent (sign.)